

نموذج طلب توظيف عربي انجليزي PDF

مثال 1: نموذج طلب توظيف لمهندس برمجيات

العربية	الإنجليزية
إلى السيد/السيدة	,Dear Mr./Ms
يسرني أن أتقدم بطلب التوظيف لمنصب مهندس برمجيات في شركتكم الموقرة. لقد اطلعت على إعلان الوظيفة على موقعكم الإلكتروني، وقد أثارت اهتمامي بشكل كبير، خاصة وأنها تتوافق مع مهاراتي وخبراتي في مجال تطوير البرمجيات.	I am writing to express my keen interest in the Software Engineer position currently advertised on your company website. I was particularly drawn to this opportunity as it aligns perfectly with my skills and experience in software development.
خلال مسيرتي المهنية التي امتدت لخمس سنوات، اكتسبت خبرة واسعة في تصميم وتطوير وتنفيذ تطبيقات الويب والجوال. لقد عملت على مشاريع متنوعة باستخدام لغات برمجة مختلفة مثل Java و Python و JavaScript، ولدي معرفة جيدة بقواعد البيانات وأنظمة التشغيل.	Throughout my five-year career, I have gained extensive experience in designing, developing, and implementing web and mobile applications. I have worked on diverse projects using various programming languages such as Java, Python, and JavaScript, and I possess a strong understanding of databases and operating systems.
أرفق طيه سيرتي الذاتية التي توضح بالتفصيل مؤهلاتي وخبراتي وإنجازاتي. أتطلع إلى فرصة لمناقشة كيف يمكنني المساهمة في تحقيق أهداف شركتكم.	Please find attached my resume, which provides further details about my qualifications, experience, and accomplishments. I am eager to discuss how I can contribute to your company's success.
شكرًا لكم على وقتكم واهتمامكم.	.Thank you for your time and consideration
مع خالص التقدير،	,Sincerely
(اسمك)	(Your Name)

مثال 2: نموذج طلب توظيف لمدير تسويق

العربية	الإنجليزية
إلى اللجنة الموقرة للتوظيف،	,To the esteemed Hiring Committee
أتقدم إليكم اليوم بطلب التوظيف لمنصب مدير تسويق في شركتكم الرائدة. لقد تابعت عن كثب نجاحات شركتكم في السوق، وأنا معجب جدًا باستراتيجياتكم التسويقية المبتكرة.	I am writing to apply for the position of Marketing Manager at your esteemed company. I have been following your company's success in the market with great admiration, and I am particularly impressed by your innovative marketing strategies.
أمتلك خبرة تزيد عن عشر سنوات في مجال التسويق، حيث عملت في شركات مختلفة في قطاعات متنوعة. لقد قمت بتطوير وتنفيذ حملات تسويقية ناجحة، وحققتم زيادة ملحوظة في المبيعات وحصص السوق. أنا على دراية تامة بأحدث أدوات وتقنيات التسويق، وأمتلك مهارات قيادية متميزة.	I have over ten years of experience in marketing, having worked for various companies in diverse sectors. I have developed and executed successful marketing campaigns, resulting in significant increases in sales and market share. I am well-versed in the latest marketing tools and techniques, and I possess excellent leadership skills.
أرفق طيه سيرتي الذاتية التي توضح بالتفصيل مؤهلاتي وخبراتي وإنجازاتي. أتطلع إلى فرصة لمناقشة كيف يمكنني المساهمة في تحقيق أهداف شركتكم التسويقية.	Please find attached my resume, which provides further details about my qualifications, experience, and accomplishments. I am eager to discuss how I can contribute to achieving your company's marketing objectives.
شكرًا لكم على وقتكم واهتمامكم.	.Thank you for your time and consideration
مع خالص التقدير،	,Sincerely
(اسمك)	(Your Name)

